



Canadian Association
of Physicists

Association canadienne
des physiciens et physiciennes

555, ave. King-Edward, 3^e étage
555 King-Edward Ave., 3rd floor
Ottawa ON K1N 7N5

T. : 613-562-5614 |
info@cap.ca | www.cap.ca |



BIOGRAPHY/BIOGRAPHIE

Ms. Kyla Smith
**Director, CAP Foundation/
Directrice, Fondation de l'ACP, 2017-18**

Kyla Smith received a Bachelor of Science with double majors of Physics and English, as well as a Bachelor of Education in high school teaching, from the University of Victoria. She is currently completing a Master of Science in Physics at the University of Manitoba; her research area is magnetic resonance imaging (MRI).

After her undergraduate studies, Kyla spent two years at the Canadian International School of Abu Dhabi, in the United Arab Emirates, teaching high school physics and mathematics. She was also the Head of the Math and Science Department during her second year there. Kyla then went on to teach high school English at the Jiaxing B.C. Offshore School in China for one year before returning to Canada to pursue graduate studies.



Kyla Smith est diplômée par l'Université de Victoria d'un Baccalauréat en science avec double spécialisation en physique et anglais, et d'un Baccalauréat en éducation pour l'enseignement au secondaire. Elle termine actuellement une maîtrise en science physique à l'Université du Manitoba; son domaine de recherche est l'imagerie par résonance magnétique (IRM).

Après ses études de premier cycle, Kyla passe deux ans à l'École canadienne internationale d'Abou Dhabi, aux Émirats arabes unis, enseignant la physique et les mathématiques au secondaire. Elle dirigera aussi le Département de mathématiques et de science pendant sa deuxième année là-bas. Kyla enseigne ensuite l'anglais pendant un an au secondaire à l'école de Colombie-Britannique de Jiaxing, en Chine, avant de revenir au Canada poursuivre des études de cycle supérieur.